
V pismu delničarjem Mercatorja se predsednik uprave
zavzema za mednarodni postopek prodaje,
in to večinskega paketa delnic najboljšega soseda.
Odprte tudi druge možnosti reševanja največjih
lastnikov Mercatorja
DAMIJAN TOPLAK
V zvezi s prodajo Mercatorja (in Pivo-
varne Laško) se v zadnjih dneh preigra-
vajo različne možnosti. Od potencialne
dokapitalizacije Pivovarne Laško do
prodaje (tudi večinskega deleža) Pivo-
varne Laško, uprava Mercatorja pa je
včeraj tudi sama sporočila, da podpira
mednarodni postopek prodaje večin-
skega paketa delnic družbe, ki jo vodi.
Za zdaj je mogoče govoriti o vseh naš-
tetih različicah pa še kakšni, a dejstvo
je, da do zdaj ni bila sprejeta še nobena
odločitev. Niti o prodaji 23,34-odstot-
nega lastniškega deleža družb skupine
Pivovarne Laško v Mercatorju ne.

Prav na včerajšnji dan, ko so se se-
stali nadzorniki Pivovarne Laško (in
se seznanili tudi z aktualnimpotekom
prodaje deleža v Mercatorju), pa je Žiga
Debeljak, predsednik uprave Mercator-
ja, poslal pismo svojim blizu 16 tisoč
delničarjem, še posebej pa Pivovar-
ni Laško ter bankam NLB, UniCredit,
Nova KBM, Gorenjska banka, Aban-
ka Vipa, Banka Koper ter Hvpo Alpe
Adria Bank. V pismu je glavno sporo-
čilo to, da se vodstvo Mercatorja zavze-
ma za mednarodnipostopek prodaje
vsaj 50-odstotnega lastniškega deleža
Mercatorja, ki naj bi privabil tudi po-
tencialne strateške investitorje iz malo
bolj oddaljene tujine (in ne le iz Agro-

korja, op. a.). Slednji naj bi z 206 evri
za delnico družbam Pivovarne Laško
ponujal za zdaj največ denarja. Pod ta-
kimi pogoji bi bila uprava Mercatorja
voljna potencialnim (strateškim) inve-
stitorjem omogočiti tudi skrbni pre-
gled, kar je do zdaj le predstavnikom
sklada Mid Europa Partners.

Ob tem se vodstvo Mercatorja na-
deja boljšega iztržka kupnine (tudi
za male delničarje) in večjega števila
ponudb, najbrž tudi od mednarodno
uglednih trgovcev. Vsem potencial-
nim investitorjem bi v prej opisanem
postopku omogočili skrbni pregled
družbe, vodene oglede trgovin in dru-
gih poslovnih objektov ter srečanja z
vodstvom podjetja. Predsednik uprave
Mercatorja v svojem pismu tudi izraža
upanje, da bi se lahko s prodajo večin-
skega deleža za vse delničarje Merca-
torja dosegla določena prevzemna
premija, medtem ko bi prodaja okrog
četrtinskega deleža po njegovem mne-
nju lahko omogočila t. i. negativno
kontrolo, pa še prodaja preostalih del-
nic bi lahko postala potencialno manj
zanimiva.Od prodaje večinskega de-
leža Mercatorja prek mednarodnega
postopka prodaje pa si vodstvo naj-
boljšega soseda obeta še stabilizacijo
lastniške strukture največjega sloven-
skega trgovca in pridobitev primer-
no razvojno naravnanega strateškega

partnerja. Uprava Mercatorja, ki oce-
njuje, da bi se lahko postopek prodaje
večinskega deleža Mercatorja iztekel
do konca letošnjega leta, bi za koordi-
nacijo vseh potencialnih prodajnih
aktivnosti izbrala francosko Societe
Generale (v Sloveniji deluje prek SKB
banke), koordinatorkaprojektne sku-
pine pa bi bila Cvetka Selšek.

V Pivovarni Laško so potrdili pre-
jem dopisa Mercatorja pa tudi napove-
dali, da bosta uprava in nadzorni svet
Pivovarne Laško v postopku prodaje
njihovega deleža v Mercatorju predlog
proučila in ga tudi upoštevala.Pouda-
rili so, da njihov osnovni cilj ostaja na-
daljevanje postopka finančne sanacije
skupine Pivovarne Laško, a se zaveda-
jo, da je ta najbolj odvisna od lastni-
kov njihove družbe in njihovih bank
upnic. Vnovič pa so v Laškem pouda-
rili, da navkljub dobremu tekočemu
poslovanju nujno potrebujejo repro-
gramiranje dolgov, po drugi strani pa
so jim lastniki naložili odprodajo na-
ložb, ki ne sodijo v njihovo osnovno
dejavnost. "Zato bo skupina Pivovarne
Laško nadaljevala postopke, ki bodo
omogočili finančno sanacijo skupine
in uspešno poslovanje v prihodnosti.
Uprava bo te postopke sproti usklaje-
vala z nadzornim svetom, delničarji in
bankami upnicami," so še sporočili iz
Pivovarne Laško.
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Bo Pivovarna Laško prodala Mercator ali pa bodo lastniki prodali Pivovarno Laško?
(Tit Košir)

Odstopil nadzornik Mačkošek,
Hočevarjeva v upravi Laškega
Včeraj popoldne so zasedali nadzorniki Pivovarne Laško, ter se seznanili z
odstopno izjavo Roberta Šege, dozdajšnjega člana uprave Pivovarne Laško
za finančno področje. Šego bo na tem mestu nasledila Mirjam Hočevar, sicer
že direktorica financ v Pivovarni Union. Poudariti velja, da je Dušan Zorko,
predsednik uprave Pivovarne Laško in tudi Pivovarne Union. Zaradi nesogla-
sne odločitve in nasprotovanja imenovanju nove članice uprave Pivovarne
Laško, je včeraj z mesta predsednika nadzornega sveta nepreklicno odstopil
Marjan Mačkošek, sicer direktor podjetja Štore Steel. Mačkoška smo zaman
skušali priklicati za komentar njegovega odstopa, morda pa je to storil tudi
zaradi (pre)velikih pritiskov nanj in neusklajenosti med bankami, ki so po
večini tako upnice in lastnice Laškega.

Prav tako so nadzorniki obravnavali nerevidirane konsolidirane (za vso
skupino) poslovnerezultate. Ti bodo uradno objavljeni danes zjutraj, neurad-
no pa naj bi skupina beležila več kot 20 milijonov evrov dobička iz poslova-
nja, ki pa bo zaradi visokih stroškov financiranja (plačila obresti in glavnice),
saj ima skupina okrog 450 milijonov evrov posojil, na koncu skupini vendar-
le prinesel predvidoma okrog 10 milijonov evrov izgube. Najverjetneje so
nadzornikiLaškega včeraj govorili tudi o prodaji četrtinskega deleža družb
skupine v Mercatorju. (dt)

Dokapitalizacija Pivovarne Laško?
V Skupini Panvita, ki naj bi po pisanju včerajšnjih Financ sodelovala pri mo-
rebitni dokapitalizacijiPivovarne Laško, kar naj bi bila ena od opcij pri re-
ševanju zadolženosti Pivovarne, o dokapitalizacijine razmišljajo in se ne
pogovarjajo o tej možnosti, je včeraj povedal predsednik uprave Peter Pola-
nič. V Orbicu, ki je bil tudi omenjen med potencialnimi dokapitalizatorji,vče-
raj nismo dobili odgovora, Borut Jamnik iz Kapitalske družbe pa možnosti v
pogovoru za TV Slovenija ni zavrnil, (gr)


